



FORD FOCUS 2004 Rear Spring Adjuster Install Instructions. 後彈簧調整座安裝注意事項

- 1) 拆除原廠的後避震器，並拆解彈簧和避震筒身。
Remove OE factory rear suspension from the vehicle. Then dismantle OE spring and shock from top mounts.

(Pic 1)



- 2) 在安裝 BC 避震器前，請先查看後車體兩側，在彈簧調整座上座跟車體連接處，確認焊接突出點之位置。
Before fitting the rear spring adjuster, check inside the rear cross member of the vehicle and spot the protrusion of the welding point around the upper mounting area.
See (Pic 1 & 2)

(Pic 2)



- 3) 在 BC 避震器後彈簧調整上座的邊緣，有個缺口。在安裝時，此缺口需對應焊接突出點。
Note the gap on the rim edge of the spring adjuster. Its purpose is to clear the protrusion of the weld.
See (Pic 3)

(Pic 3)



- 4) 當安裝 BC 避震器彈簧調整上座時，需確認上緣的缺口需對應到車體的焊接突出點。這樣才能確保避震器使用的安全和穩定性。

When installing the rear spring adjuster to the vehicle. Please ensure the gap on the rim edge is pointing toward the welding protrusion in the upper mount of the cross member. Thus allow correct fit of spring adjuster and ensure driving safety and stability.

(Pic 4)

See (Pic 4)

